
 

 

Onderstaand het antwoord van het college over het kampioenschap van het 1e team van Geel Wit. 

 
 
VRAGEN: 

•             Waarom geen afvaardiging van de gemeente 

•             Wat is beleid hiervoor 

•             Hoe gaat afdeling communicatie hiermee om 

ANTWOORD: 

Vaste lijn is dat door de burgemeester geprobeerd wordt aandacht te besteden aan bijzondere 
prestaties. Medewerkers die betrokken zijn bij sport / cultuur en / of bij communicatie activiteiten 
is gevraagd zo goed mogelijk in beeld te houden of en wanneer bijzondere prestaties aan de orde 
zijn. 

Dit zodat er bestuurlijk passende aandacht kan worden gegeven. De lijn daarbij is dat er in elk 
geval aandacht is voor Nederlandse, Europese, Wereld- en Olympische Kampioenen. Op zich valt 
het kampioenschap van Geel Wit hier niet direct onder, dus wellicht dat het daarom aan de 
aandacht is ontsnapt, maar de burgemeester had juist graag aanwezig willen zijn bij dit 
kampioenschap. Het voornemen is om alsnog aandacht aan het kampioenschap van het eerste team 
van Geel Wit te besteden. Dank in elk geval voor het doorgeven van dit signaal. 

 


